
 

                                         Protokół posiedzenia Komisji Edukacji,  

 Kultury, Sportu i Turystyki 
 

                                                    Nr 1/2025    w dniu    14.01.2025 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 17.40 

 

L.p. Imię i nazwisko Podpis 

1. Michał Liske 

  Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2.    Wiesław Nowak       

Wiceprzewodniczący     

obecny 

3.  Krystyna Urbańska           

sekretarz komisji 

 

obecna 

4. Izabela Dembska - członek obecna 

5.                  

 Piotr Kaczmarek - członek 
nieobecny 

6. Małgorzata Osuch - członek obecna 

7. Jerzy Springer - członek                             obecny  

8 Robert Woźniak  - członek obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

        1.   Piotr Kaczmarek 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Maciej Patelski dyrektor I liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu. 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. ” Stopień realizacji zadań edukacyjnych i opiekuńczo-wychowawczych realizowanych przez I LO w 

Wągrowcu”- informacja 

1.3. Wybór przedstawiciela komisji do prac w komisji opiniującej wnioski o przyznanie dotacji w 2025 r. na 

prace konserwatorskie i restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

1.4. Przyjęcie protokołu Nr 10/2024 rok z dnia 10.12. 2024 r. 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. 1.  Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad.1.2.  Pan Maciej Patelski, dyrektor zaprezentował złożył informację „Stopień realizacji zadań 

edukacyjnych i opiekuńczo-wychowawczych realizowanych przez I LO w Wągrowcu” w formie prezentacji 

multimedialnej w następujących obszarach:  

►KLASYFIKACJA ROCZNA 2023/2024 

♣ Do szkoły uczęszczało 567 uczniów. Uczyli się oni w 22 oddziałach klasowych,  w tym powstało 7  

oddziałów klas pierwszych. Po odejściu klas maturalnych pozostało 465 uczniów w 18 oddziałach. 

Najwyższa średnia końcowo roczna to 5,64.  36 uczniów uzyskało stypendia za wyniki w nauce. 

►MATURA  

W minionym roku przystąpiło 98 tegorocznych maturzystów. Liceum uzyskało najwyższy wynik 

zdawalności egzaminu w powiecie. Zdawalność w sesji wiosennej 94,89% (w roku ubiegłym 94,12%). 

Zdawalność po sesji poprawkowej 97,96% ( rok ubiegły 95,29%)  . W corocznym rankingu 10 najlepszych 

maturzystów w Powiecie Wągrowieckim, w minionym roku szkolnym 6 młodych osób  było absolwentami  

liceum. 

►OSIĄGNIĘCIA SZKOŁY 

♣ Samorząd Uczniowski I LO zwyciężył w VI edycji Powiatowego Programu Wsparcia Samorządów 

Szkolnych w jednostkach prowadzonych przez Powiat Wągrowiecki i otrzymał nagrodę pieniężną 4 tys. 

złotych 

 ♣ osiągnięcia w olimpiadach, konkursach i zawodach sportowych. 

♣ Realizowane projekty unijne: Cyfrowa Szkoła Wielkopolska, „Szkoła wodorowa” oraz projekt „3W”, 

Udział uczniów w IT Fitness Test, 

♣ realizowano ministerialny „Program Upowszechniania Strzelectwa na lata 2023 – 2025” w zakresie 

przeprowadzenia zajęć strzeleckich z wykorzystaniem mobilnych strzelnic laserowych 

♣ Inauguracja 46 Międzynarodowego Listopada Poetyckiego na Ziemi Wągrowieckiej 

♣ I Liceum Ogólnokształcącemu otrzymało Odznakę Honorową ,,Za Zasługi dla Województwa 

Wielkopolskiego 

► REMONTY  - ,, Remonty i modernizacje - ogółem za rok szkolny – 53.704,07 zł 

♣  remont instalacji elektrycznej oraz wymiana naczynia zbiorczego w budynku mieszkalnym- „willi”  

♣ usunięcie awarii wycieku wody z instalacji c.o. w nowszym budynku szkoły  

♣ remont 3 pomieszczeń administracji 

♣ wykonanie części nowej instalacji internetowej, telefonicznej,  przeróbka instalacji elektrycznej i wod.- 

kan. w nowszym budynku  

♣ na pomoce dydaktyczne wydatkowano kwotę 15.027,65 zł 
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♣ renowacja zabytkowego lustra - dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

 

W dyskusji głos zajęła Małgorzata Osuch, wiceprzewodnicząca Ray Powiatu, dokonała pozytywnej oceny 

działalności szkoły pod względem osiągnięć w nauce i różnorodności zajęć. Po prezentacji i dyskusji 

członkowie komisji udali się na wizję  lokalną placówki. 
   

  ►  . Członkowie komisji jednogłośnie wybrali przedstawiciela komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki Krystynę Urbańską  do prac w komisji opiniującej wnioski o przyznanie dotacji w 2025 r. na 

prace konserwatorskie i restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków  

 

Ad.3. Członkowie komisji po zapoznaniu się z protokołem 10/2024 r z dnia 10.12.2024 , jednogłośnie 

 przyjęli w/w. protokół. 

 

                                                               

  4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

               Protokołowała                                                            Przewodniczący Komisji 

            

………..……………………..                                  ………………………………………. 

   Krystyna Urbańska                                                                      Michał Liske                                                                                                                                                                      

          

         

 


